
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

Datum: 30/06/2020 
 

 
Onderwerp vraag: 

 
Problematiek extra zwemwater; 

 
Toelichtende nota 

 

Er werd in volle Corona-periode door het stadsbestuur geopperd dat de piste om bvb. 
in Hombeek (Eglegemvijver) extra-zwemwater te zullen voorzien, nader onderzocht 

zou worden. 
Ook gisteren in de gemeenteraad herhaalde de wnd. Burgemeester (weliswaar 

impliciet) deze piste. 
 

Nochtans lijkt mij dit een zeer ongelukkige keuze, om diverse redenen (op dat 
specifiek watervlak mag ook nu niet gezwommen worden (wat doorgaans strikt wordt 

gecontroleerd door de politie), het is thans in concessie bij sportverenigingen die 
terzake niet eens gehoord werden, een veilige afbakening van het water is zonder 

zware structurele ingrepen onmogelijk, gevaarlijke risico’s op koudeslag, de  “social-
distance” kan op de smalle oevers niet gegarandeerd worden, de omgeving kan niet 

worden afgesloten, de buurtbewoners zijn er radicaal tegen gekant, enz. 
 

Door het verkeerde signaal te geven, zorgt de stad er thans voor dat vele jongeren, 

meer dan ooit tevoren, toch afzakken naar Hombeek en er risico’s allerhande nemen. 
 

Gaat de stad de komende dagen en weken door op deze piste en zo ja, zal zij de 
concessionaris horen?  Zo neen, wat zijn de alternatieve pistes die onderzocht 

worden?  
. 

 

naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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